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■ Els Cinemes Las Vegas de Fi-
gueres tenen previst reobrir les se-
ves sales demà després de tres
mesos de tancament, el juliol,
arran de les mesures de seguretat
decretades per l'Ajuntament de
Figueres. Des que es va reobrir la
històrica sala per part del cineasta
Ventura Pons s’han anat produint
incidències que els han obligat en
alguna ocasió a tancar.

La sala de cinema figuerenca
donarà a conèixer la cartellera just
abans de divendres, però ja ha
avançat que té previst recuperar
les retransmissions, en directe i en
diferit, d'òpera i ballet que ja
s'anava fent. A través de les xarxes,
també han convidat els seus se-
guidors a escollir estrenes de l'any
passat que van aconseguir premis
Oscars.

L’únic al centre de la ciutat
Els responsables dels Cinemes
Las Vegas, l'únic ubicat al centre
de la ciutat, van anunciar, ja fa uns
dies, la reobertura, a través de les
xarxes socials, quelcom que va ser
molt ben acollit pels seus usuaris
i seguidors. 

Inicialment esperaven fer-ho el
dia 16 d'octubre passat i així ho
havien comunicat, però va caldre
endarrerir la data, finalment, «a

causa d'alguns imprevistos».
El darrer tancament de la sala

es va anunciar el 22 de juliol res-
pectant les normes decretades
per les autoritats sanitàries. Espe-
raven resoldre-ho en quinze dies
però finalment s’ha allargat tot
l’estiu. Els responsables ja ho te-
nen tot a punt per obrir en les con-
dicions que requereix la situació
actual. I divendres s’espera la pri-
mera sessió de cinema. 

Mantenir el cinema Las Vegas
és una de les apostes dels darrers
governs. L’antiga sala va tancar les
portes l’any 2000. Va tornar-les a
obrir l’abril de 2018 per part del ci-
neasta  Ventura Pons que va deci-
dir-se per aquest projecte després

de visitar la ciutat per gravar Miss
Dalí. Des dels inicis va tenir pro-
blemes per adaptar-se.  I més tard
es van produir queixes per part del
personal pels retards a pagar-los.
Des de la seva obertura s’ha tancat
en més d’una ocasió per solventar

problemes. 
El novembre de l’any passat va

tornar tancar i posteriorment va
canviar de mans.  A mitjans de de-
sembre del 2019 es va signar el
traspàs entre la propietat i l'em-
presa Picking SPI i va reobrir de

nou les portes.  L’actual govern va
mediar durant setmanes per evi-
tar el tancament de la sala.  En
aquesta ocasió el tancament esta-
ria relacionat amb el compliment
de le mesures sanitàries i les sales
esperen reobrir divendres. 

Les sales de cinema s’han hagut d’adaptar a les noves normatives sanitàries Reobrirà recuperant les transmissions en
directe i en diferit d’òpera i ballet La represa d’activitat estava prevista per al dia 16, però diversos entrebancs ho han retardat  

Las Vegas de Figueres reobre les portes
demà després de tres mesos tancat

Una imatge del cinema Las Vegas que espera reobrir les portes demà. CONXI MOLONS
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El cinema es va
reobrir l’abril
de 2018 després
de 18 anys tancat
però ha tingut
diversos
entrebancs

DdG CADAQUÉS

■ Endesa ha començat els tre-
balls per dotar d’una doble ali-
mentació elèctrica el municipi de
Cadaqués. Fins ara, la població
tenia una sola línia de subminis-
trament i en cas d’incidència o
anomalia no es podia recuperar
el servei fins que la infraestructu-
ra principal estigués disponible.

Ara, en col·laboració amb
l’Ajuntament del municipi, la
companyia invertirà més de
708.000 euros per solucionar-ho
i millorar la qualitat del servei a
4.200 clients.

L’actuació comportarà l’estesa
d’una nova línia elèctrica de mit-
ja tensió subterrània de 25 kV, de
2,3 km de longitud, des de la ur-
banització Perafita. La infraes-

tructura complementarà l’actual
línia que alimenta el municipi i
que discorre per via aèria pel ma-
teix paratge.

D’altra banda, també es refor-
maran amb elements d’última
tecnologia els sis centres de
transformació que hi ha a la po-
blació. D’aquesta manera, se
substituiran els elements de ma-
niobra convencionals per unes
noves cabines que incorporen un
gas de característiques especial-
ment aïllants per millorar la se-
guretat de la infraestructura.

Els nous dispositius, comple-
tament estancs, tenen una major
capacitat d’extinció en cas d’inci-
dent i redueixen la necessitat de
manteniment, ja que el gas incor-
porat s’autoregenera, a diferència
de l’oli que pateix una descompo-
sició gradual.

A més, part dels centres de
transformació es dotaran d’uns
sistemes de control remot per po-
der fer maniobres a distància.
D’aquesta manera, des del Cen-

tre de Control que Endesa té a
Barcelona es pot accionar els dis-
positius de les instal·lacions sen-
se haver de desplaçar equips so-
bre el terreny, en cas d’incidèn-
cies.

Finalment, es crearan dues
anelles elèctriques (una de 710
metres i l’altra de 160) per enlla-
çar els sis centres de transforma-

ció que fins ara estaven parcial-
ment aïllats. Això suposarà la
creació del que tècnicament
s’anomena anella elèctrica. Un
sistema que permet, en cas d’in-
cidència o d’indisposició d’una
de les línies principals, que es pu-
gui donar servei als clients afec-
tats per una via alternativa.

Això repercutirà no només en
una reducció del temps de repo-
sició, sinó en el fet que, en casos
de treballs programats o mante-
niment de la xarxa, no serà neces-
sari cap interrupció de subminis-
trament, han informat fonts de la
companyia. 

La reforma s’emmarca en el pla
d’inversions de la companyia a
les comarques gironines i apropa
les instal-.lacions a un model de
gestió més eficient de la xarxa.

La millora suposarà una solu-
ció als talls de llum que en algu-
nes èpoques com a l’estiu com-
porten importants problemes a
una població amb un volum im-
portant de turisme. 

Endesa desdobla la línia a Cadaqués
per tenir alternatives i evitar talls de llum
La companyia inverteix
708.000 euros per disposar
d’una infraestructura
que millorarà el servei 

Les millores
suposaran poder
donar resposta en
cas d’incidència
i incideix sobre
4.200 clients

DDGAGENCIAS

■ L’empresa municipal Rosersa
acaba d’iniciar els treballs de
poda d’arbres a Roses, tasques
que s’allargaran fins al proper
mes de gener i que suposaran la
poda d’un total de 832 arbres al
municipi.

Els treballs de poda que es re-
alitzen periòdicament responen
a diferents motius i necessitats
de l’arbrat i a la seva cura perquè
aquests estiguin sans, evitant
podes agressives que afectin el
seu vigor i vulnerabilitat a patir
plagues o malalties. La poda per-
met també adaptar el fullatge a
la forma més adient i a millorar
la seguretat a la via pública, ja
que s’eliminen branques seques
i esqueixades o aquelles que
afecten edificis, trànsit o senya-
lització. L’alt volum d’arbres fa
que tardin un mes a acabar els
treballs. 

Roses comença
la poda de 832
arbres per
sanejar i evitar
malalties

CUJEDA
Resaltado



Miércoles, 21 de octubre de 2020 a las 11:00h.

Montse Mindan, alcaldessa de Roses

L´alcaldessa de Roses és entrevistada pels nostres
lectors per parlar de temes locals i comarcals

Montse Mindan, alcaldessa de Roses

1. Bon dia a tothom, a partir de les onze fem l'entrevista dels lectors a Montse
Mindan. Podeu formular la vostra pregunta. Endavant!

» Bon dia a tothom!!

2. Bon dia Montse, aquest carril bici nou que es fa des de l'entrada de Santa
Margarida on va i on arriba? ës un tema molts interessant trobo. Gerard

» Com bé sabeu al llarg de l´entrada de Roses s´està executant el nou carril bici, que
alhora, està inclós dins del projecte Bicitranscat. 
Quan es va presentar el projecte de millora de circulació d´una part de Santa
Margarita, diversos ciutadans van demanar fer inversions per facilitar la mobilitat en
bicicleta. La proposta és fer un carril bici pintat que vagi del "Chic" fins la rotonda de
la plaça de l´Estel i d´allà fins el Clot dels Franquets (1km). A la majoria de vies
principals es convertiran en vies lentes amb prioritat per a bicicletes.

3. Alcaldessa a la plaça nova de la llotja hi estan fent una pintura i el meu avi
pregunta què serà. Hi passa sovint. Ester Rodríguez

» Serà un mural de caràcter expressionista i que vol recordar l´antiga llotja del peix. 
Incorporarà motius que s´inspiren en motius del fons marí.

4. Bon dia, Aprofitant que s´està podant, volia preguntarli per l´estudi que van
fer per conèixer l´estat de les palmeres del municipi. M´agradaria saber quina
és l´afectació del morrut, si estan fent algun tractament i si se n´hauran de
talar més. Gràcies

» ES continuen tractant les canadienses i les dactilíferes. Es fan entre 4 i 5
tractaments l´any. 
Si no hi ha afectació profunda no les talem. 
Per l´any que ve està previst (i pressupostat) fer un plà estratègic d´arbrat. 
Es farà una diagnosi explícita a les palmeres més primes (unes 10/15) situades a l
´avinguda de Rhode. 

5. Estaries d´acord amb el toc de queda que s´insinua. Considero que seria
necessari.

» Sí, hagués estat molt més d´acord en fer un toc de queda en comptes de fer un
tancament de bars i restaurants. 
No m´ha semblat una bona mesura.

6. Montse, aquest estiu vam fer el camí de ronda fins a cala Murtra, és molt
bonic, hi ha baranes i està molt ben condicinat. Però l´entrada al camí per l
´almadrava és un xic complicada i mal senyalitzada. Hi podeu fer alguna cosa?

» Sí, ho tenim present i ho volem arreglar, però abans cal expropiar part de la
parcel·la, ja que és propietat privada. 
Des dels departaments d´urbanisme i patrimoni hi estàn treballant.

7. Quan tindrem més zones de càrrega elèctrica al municipi perquè cada cop es
veuen més cotxes elèctrics i híbrids. JORDI

» En principi aquest any que ve no està previst posarne més. 
Crec que de moment es dona resposta a la demanda.

8. Bon dia alcaldessa, a Roses quantes sancions s'han posat per no dur
mascareta o incomplir la normativa de la Covid?

» Els incomplimets per les mesures covid han estat diversos des de l´inici. Des d
´infringuir el confinament les primeres setmanes, a no portar mascareta, a "botellons"
nocturns... 
No sé quantes, sincerament, però si no hi ha conscienciació del a ciutadania i
autoresponsabilitat no hi ha control que valgui.

9. La acera que va del segundo muelle hacia el faro, donde empieza el camino
de ronda, no tendria que ser utilizada por los ciclistas. Es un peligro para la
gent que camina. Haria falta algun buen letrero de prohibición. Amadeo López

» Tienen razón, no deberían. Tampoco los vehículos de movilidad personal como los
patinetes. 
Pronto se aprobará el reglamento municipal que establezca por donde deben pasar. 
Tendremos en cuenta la posibilidad de poner un letrero de prohibición.

10. Montse com tens el tema de la imputació per l"1O. Hi ha res de nou que es
pugui saber. Toni de l'ANC.

» Avui mateix he rebut la notificació del jutjat. 
Tindré judici el proper dimarts 17 de novembre. 
El fiscal sol·licita un any d´inhabilitació i 3.240€ de multa per desobediència. 

1 1. Bon dia Montse, A principi d´estiu vam tenir una desgràcia a la platja, amb
els nens. Encara no sabem ben bé què va passar i si va ser per l´extracció de
sorra per posar a la platja o si per culpa del temporal del gener van quedar sots
al fons. Ho sabeu? I sigui quina sigui l´explicació, què es pot fer?

» Sí, certament una gran desgràcia. 
Encara no tenim cap resposta de la investigació. 
Quan ens ho comuniquin, ho farem públic. 

12. Bon dia alcaldessa, Anuncien a tort i a dret que aquest cap de setmana ve
radioflaixback, el vermut amb llucià ferrer, i hi haurà en Jair i la Rahola.
Sabeu on es farà i com s´hi pot anar?

» RECTIFICACIÓ. Disculpeu, en principi sí que vindran. Serà dissabte i les invitacions
s´han de sol·licitar a la ràdio.

13. Senyora Mindan, com estem a Roses de contagis? Hi ha hagut focus
localitzats?

» Les dades canvien per moments. Així com dilluns ens aixecàvem amb la bona notícia
que no hi havia cap grup escolar confinat, en poques hores va canviar. 
Avui hi ha dos grups confinats als centres educatius. 
Això no vol dir cap focus, però estem en una zona amb un rati alt de contagis. Cal ser
molt curosos i complir les mesures covid. 

14. Estem fotuts amb la pandèmia a Roses, tenim molts afectats Montse??

» Les dades que tenim són les de l´àrea bàsica de salut, que comprén també Castelló d
´enpúries. Costa molt saber dades exactes. L´acumulat d´aquesta setmana passada
són 70 positius. 
Però repeteixo, estem en zona d´alt contagi, per tant, molta cura.

15. Montse és possible que cada vegada hi hagi menys Mossos a la nostra
comissaria de Roses. és una percepció, sense discutir la bona feina que fan,
però trobo a faltar més presència al carrer. potser abarquen massa municipis?
Estel

» És cert. Fa uns anys a l´àrea bàsica de Roses (que també dona servei a d´altres
pobles) hi havia al voltant d´uns 100 efectius. Aquest passat estiu comptàven amb un
15% menys (crec recordar). 
Les causes són diverses (ho explicaríen millor des d´Interior), però el fet de no haver
fet promocions durant anys és, segurament, el principal motiu. 

16. Com serà el pressupost que prepareu pel 2020? estarà molt condicionat per
la pandèmia i cauran les inversions?

» Sí, està condicionat per la pandèmia. L´àrea d´Acció social augmenta la voltant del
30% i baixen altres àrees com festes (recordar que la despesa de carnaval passa
íntegra a acció social). 
Les inversions no decauen. Si com sembla no serà d´obligat compliment la regla de la
despesa ni l´estabilitat pressupostària, es podràn incorporar romanents per a fer
inversions, cobrir d´altres despeses que viguin extraordinàriament o fer bonificacions.
Treure obres a licitació pública crec que és bo, és donar feina.

17. Bon dia. Som la família Sánchez Ferrer. Hem d'anar sovint a l'Hospital de
Figueres i travessar Figueres, segons quins dies i a quines hores, no és gens
fàcil. Com pot ser que un hspoital de referència estigui en el costat contrari al
dels nuclis polacionals més importants de la nostra comarca? Fa falta una
millora d'accessos, inclús per a les ambulàncies d'urgències. Agraïda per la
seva resposta.

» Els diferents governs de Roses sempre s´han fet seva aquesta demanda. Rocordo l
´oposició que vam manifestar quan es va fer l´estació de l´Ave. 
Per altra banda, em consta que hi ha un projecte de vial que permetria l´accés a la
banda Oest de la ciutat sense haver de travessarla, però fa temps que no en tenim
notícia. 

18. És veritat que no hi haurà ni pastorets ni rua de Reis? Sara

» Fer els Pastorests no és possible perquè no poden complir les mesures covid. No
poden demostrar que són unitat de convivència. No són grup de treball estable. 
Pel que fa a la rua, l´ajuntament està esperant les pautes del Procicat, però el que és
segur és que els Reis arribaràn a Roses.

19. Senyora Mindan , pregunto des del desconeixement. Soc sensible amb els
animals., Tenia entès que es feia una protectora nova a tocar l'abocador
comarcal però ara diuen que no. Es farà? seria molt necessària! Neus

» La construcció de la protectora s´ha retrassat per motius urbanístics, però un cop
resolts, es licitarà i executarà pel consell Comarcal de l´Alt Empordà. 

20. Sense menysprear les ultimes campanyes publicitàries patrocinades pel
ajuntament tipus “el gelat gratuït” o “els vermuts a Roses” , contempla
l’ajuntament la creació de un plan contundent de mesures de tipus fiscal (com
per exemple la supressió de tasses o baixades del tipus impositiu del IBI), per
ajudar a suportar la davallada d’ingressos que estan patint pel tema COVID les
empreses que directe o indirectament viuen del sector turístic ? .Gracies.
Narcis

» Aquest any ja s´ha fet una rebaixa important (si obren tot l´any un 80% menys, si
és de temporada un 60% de reducció) a la taxa d´ocupació de la via pública, no s´ha
cobrat la taxa d´escombreries a tots els locals que van tancar per l´estat d´alarma i
també s´ha bonificat la taxa de les ocupacions de platges i del mercat de la roba. 
La baixada general de l´Ibi no està prevista en el proper pressupost i cal dir que la llei
no permet ferho només a una part d´unitats impositives. 
Per altra banda, no hi ha hagut ple d´aprovació d´ordenances fiscals, precisament
perquè es congelen (tot i l´increment de cànon de 250.000€ d´escombraries, d´aigua
i d´altres), totes les taxes i impostos. 
Per l´any que ve es seguiran fent campanyes per a dinamitzar comerç i restauració i
les bonificacions que es considerin necessàries.

21. FINAL. Fins aquí arriba l'entrevista d'avui amb l'Alcaldessa de Roses.
Gràcies a tothom per la vostra participació. Gràcies Montse, fins a la pròxima
trobada.

» Moltes gràcies a tothom i si us plau, cal prendre consciència de la greu situació en la
que estem. 
Les mesures, mà, distància, mascareta (i ben posada...) són més necessàries que mai. 
Salut per a tothom!!!
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Miércoles, 21 de octubre de 2020 a las 11:00h.

Montse Mindan, alcaldessa de Roses

L´alcaldessa de Roses és entrevistada pels nostres
lectors per parlar de temes locals i comarcals

Montse Mindan, alcaldessa de Roses

1. Bon dia a tothom, a partir de les onze fem l'entrevista dels lectors a Montse
Mindan. Podeu formular la vostra pregunta. Endavant!

» Bon dia a tothom!!

2. Bon dia Montse, aquest carril bici nou que es fa des de l'entrada de Santa
Margarida on va i on arriba? ës un tema molts interessant trobo. Gerard

» Com bé sabeu al llarg de l´entrada de Roses s´està executant el nou carril bici, que
alhora, està inclós dins del projecte Bicitranscat. 
Quan es va presentar el projecte de millora de circulació d´una part de Santa
Margarita, diversos ciutadans van demanar fer inversions per facilitar la mobilitat en
bicicleta. La proposta és fer un carril bici pintat que vagi del "Chic" fins la rotonda de
la plaça de l´Estel i d´allà fins el Clot dels Franquets (1km). A la majoria de vies
principals es convertiran en vies lentes amb prioritat per a bicicletes.

3. Alcaldessa a la plaça nova de la llotja hi estan fent una pintura i el meu avi
pregunta què serà. Hi passa sovint. Ester Rodríguez

» Serà un mural de caràcter expressionista i que vol recordar l´antiga llotja del peix. 
Incorporarà motius que s´inspiren en motius del fons marí.

4. Bon dia, Aprofitant que s´està podant, volia preguntarli per l´estudi que van
fer per conèixer l´estat de les palmeres del municipi. M´agradaria saber quina
és l´afectació del morrut, si estan fent algun tractament i si se n´hauran de
talar més. Gràcies

» ES continuen tractant les canadienses i les dactilíferes. Es fan entre 4 i 5
tractaments l´any. 
Si no hi ha afectació profunda no les talem. 
Per l´any que ve està previst (i pressupostat) fer un plà estratègic d´arbrat. 
Es farà una diagnosi explícita a les palmeres més primes (unes 10/15) situades a l
´avinguda de Rhode. 

5. Estaries d´acord amb el toc de queda que s´insinua. Considero que seria
necessari.

» Sí, hagués estat molt més d´acord en fer un toc de queda en comptes de fer un
tancament de bars i restaurants. 
No m´ha semblat una bona mesura.

6. Montse, aquest estiu vam fer el camí de ronda fins a cala Murtra, és molt
bonic, hi ha baranes i està molt ben condicinat. Però l´entrada al camí per l
´almadrava és un xic complicada i mal senyalitzada. Hi podeu fer alguna cosa?

» Sí, ho tenim present i ho volem arreglar, però abans cal expropiar part de la
parcel·la, ja que és propietat privada. 
Des dels departaments d´urbanisme i patrimoni hi estàn treballant.

7. Quan tindrem més zones de càrrega elèctrica al municipi perquè cada cop es
veuen més cotxes elèctrics i híbrids. JORDI

» En principi aquest any que ve no està previst posarne més. 
Crec que de moment es dona resposta a la demanda.

8. Bon dia alcaldessa, a Roses quantes sancions s'han posat per no dur
mascareta o incomplir la normativa de la Covid?

» Els incomplimets per les mesures covid han estat diversos des de l´inici. Des d
´infringuir el confinament les primeres setmanes, a no portar mascareta, a "botellons"
nocturns... 
No sé quantes, sincerament, però si no hi ha conscienciació del a ciutadania i
autoresponsabilitat no hi ha control que valgui.

9. La acera que va del segundo muelle hacia el faro, donde empieza el camino
de ronda, no tendria que ser utilizada por los ciclistas. Es un peligro para la
gent que camina. Haria falta algun buen letrero de prohibición. Amadeo López

» Tienen razón, no deberían. Tampoco los vehículos de movilidad personal como los
patinetes. 
Pronto se aprobará el reglamento municipal que establezca por donde deben pasar. 
Tendremos en cuenta la posibilidad de poner un letrero de prohibición.

10. Montse com tens el tema de la imputació per l"1O. Hi ha res de nou que es
pugui saber. Toni de l'ANC.

» Avui mateix he rebut la notificació del jutjat. 
Tindré judici el proper dimarts 17 de novembre. 
El fiscal sol·licita un any d´inhabilitació i 3.240€ de multa per desobediència. 

1 1. Bon dia Montse, A principi d´estiu vam tenir una desgràcia a la platja, amb
els nens. Encara no sabem ben bé què va passar i si va ser per l´extracció de
sorra per posar a la platja o si per culpa del temporal del gener van quedar sots
al fons. Ho sabeu? I sigui quina sigui l´explicació, què es pot fer?

» Sí, certament una gran desgràcia. 
Encara no tenim cap resposta de la investigació. 
Quan ens ho comuniquin, ho farem públic. 

12. Bon dia alcaldessa, Anuncien a tort i a dret que aquest cap de setmana ve
radioflaixback, el vermut amb llucià ferrer, i hi haurà en Jair i la Rahola.
Sabeu on es farà i com s´hi pot anar?

» RECTIFICACIÓ. Disculpeu, en principi sí que vindran. Serà dissabte i les invitacions
s´han de sol·licitar a la ràdio.

13. Senyora Mindan, com estem a Roses de contagis? Hi ha hagut focus
localitzats?

» Les dades canvien per moments. Així com dilluns ens aixecàvem amb la bona notícia
que no hi havia cap grup escolar confinat, en poques hores va canviar. 
Avui hi ha dos grups confinats als centres educatius. 
Això no vol dir cap focus, però estem en una zona amb un rati alt de contagis. Cal ser
molt curosos i complir les mesures covid. 

14. Estem fotuts amb la pandèmia a Roses, tenim molts afectats Montse??

» Les dades que tenim són les de l´àrea bàsica de salut, que comprén també Castelló d
´enpúries. Costa molt saber dades exactes. L´acumulat d´aquesta setmana passada
són 70 positius. 
Però repeteixo, estem en zona d´alt contagi, per tant, molta cura.

15. Montse és possible que cada vegada hi hagi menys Mossos a la nostra
comissaria de Roses. és una percepció, sense discutir la bona feina que fan,
però trobo a faltar més presència al carrer. potser abarquen massa municipis?
Estel

» És cert. Fa uns anys a l´àrea bàsica de Roses (que també dona servei a d´altres
pobles) hi havia al voltant d´uns 100 efectius. Aquest passat estiu comptàven amb un
15% menys (crec recordar). 
Les causes són diverses (ho explicaríen millor des d´Interior), però el fet de no haver
fet promocions durant anys és, segurament, el principal motiu. 

16. Com serà el pressupost que prepareu pel 2020? estarà molt condicionat per
la pandèmia i cauran les inversions?

» Sí, està condicionat per la pandèmia. L´àrea d´Acció social augmenta la voltant del
30% i baixen altres àrees com festes (recordar que la despesa de carnaval passa
íntegra a acció social). 
Les inversions no decauen. Si com sembla no serà d´obligat compliment la regla de la
despesa ni l´estabilitat pressupostària, es podràn incorporar romanents per a fer
inversions, cobrir d´altres despeses que viguin extraordinàriament o fer bonificacions.
Treure obres a licitació pública crec que és bo, és donar feina.

17. Bon dia. Som la família Sánchez Ferrer. Hem d'anar sovint a l'Hospital de
Figueres i travessar Figueres, segons quins dies i a quines hores, no és gens
fàcil. Com pot ser que un hspoital de referència estigui en el costat contrari al
dels nuclis polacionals més importants de la nostra comarca? Fa falta una
millora d'accessos, inclús per a les ambulàncies d'urgències. Agraïda per la
seva resposta.

» Els diferents governs de Roses sempre s´han fet seva aquesta demanda. Rocordo l
´oposició que vam manifestar quan es va fer l´estació de l´Ave. 
Per altra banda, em consta que hi ha un projecte de vial que permetria l´accés a la
banda Oest de la ciutat sense haver de travessarla, però fa temps que no en tenim
notícia. 

18. És veritat que no hi haurà ni pastorets ni rua de Reis? Sara

» Fer els Pastorests no és possible perquè no poden complir les mesures covid. No
poden demostrar que són unitat de convivència. No són grup de treball estable. 
Pel que fa a la rua, l´ajuntament està esperant les pautes del Procicat, però el que és
segur és que els Reis arribaràn a Roses.

19. Senyora Mindan , pregunto des del desconeixement. Soc sensible amb els
animals., Tenia entès que es feia una protectora nova a tocar l'abocador
comarcal però ara diuen que no. Es farà? seria molt necessària! Neus

» La construcció de la protectora s´ha retrassat per motius urbanístics, però un cop
resolts, es licitarà i executarà pel consell Comarcal de l´Alt Empordà. 

20. Sense menysprear les ultimes campanyes publicitàries patrocinades pel
ajuntament tipus “el gelat gratuït” o “els vermuts a Roses” , contempla
l’ajuntament la creació de un plan contundent de mesures de tipus fiscal (com
per exemple la supressió de tasses o baixades del tipus impositiu del IBI), per
ajudar a suportar la davallada d’ingressos que estan patint pel tema COVID les
empreses que directe o indirectament viuen del sector turístic ? .Gracies.
Narcis

» Aquest any ja s´ha fet una rebaixa important (si obren tot l´any un 80% menys, si
és de temporada un 60% de reducció) a la taxa d´ocupació de la via pública, no s´ha
cobrat la taxa d´escombreries a tots els locals que van tancar per l´estat d´alarma i
també s´ha bonificat la taxa de les ocupacions de platges i del mercat de la roba. 
La baixada general de l´Ibi no està prevista en el proper pressupost i cal dir que la llei
no permet ferho només a una part d´unitats impositives. 
Per altra banda, no hi ha hagut ple d´aprovació d´ordenances fiscals, precisament
perquè es congelen (tot i l´increment de cànon de 250.000€ d´escombraries, d´aigua
i d´altres), totes les taxes i impostos. 
Per l´any que ve es seguiran fent campanyes per a dinamitzar comerç i restauració i
les bonificacions que es considerin necessàries.

21. FINAL. Fins aquí arriba l'entrevista d'avui amb l'Alcaldessa de Roses.
Gràcies a tothom per la vostra participació. Gràcies Montse, fins a la pròxima
trobada.

» Moltes gràcies a tothom i si us plau, cal prendre consciència de la greu situació en la
que estem. 
Les mesures, mà, distància, mascareta (i ben posada...) són més necessàries que mai. 
Salut per a tothom!!!
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» Tienen razón, no deberían. Tampoco los vehículos de movilidad personal como los
patinetes. 
Pronto se aprobará el reglamento municipal que establezca por donde deben pasar. 
Tendremos en cuenta la posibilidad de poner un letrero de prohibición.

10. Montse com tens el tema de la imputació per l"1O. Hi ha res de nou que es
pugui saber. Toni de l'ANC.

» Avui mateix he rebut la notificació del jutjat. 
Tindré judici el proper dimarts 17 de novembre. 
El fiscal sol·licita un any d´inhabilitació i 3.240€ de multa per desobediència. 

1 1. Bon dia Montse, A principi d´estiu vam tenir una desgràcia a la platja, amb
els nens. Encara no sabem ben bé què va passar i si va ser per l´extracció de
sorra per posar a la platja o si per culpa del temporal del gener van quedar sots
al fons. Ho sabeu? I sigui quina sigui l´explicació, què es pot fer?

» Sí, certament una gran desgràcia. 
Encara no tenim cap resposta de la investigació. 
Quan ens ho comuniquin, ho farem públic. 

12. Bon dia alcaldessa, Anuncien a tort i a dret que aquest cap de setmana ve
radioflaixback, el vermut amb llucià ferrer, i hi haurà en Jair i la Rahola.
Sabeu on es farà i com s´hi pot anar?

» RECTIFICACIÓ. Disculpeu, en principi sí que vindran. Serà dissabte i les invitacions
s´han de sol·licitar a la ràdio.

13. Senyora Mindan, com estem a Roses de contagis? Hi ha hagut focus
localitzats?

» Les dades canvien per moments. Així com dilluns ens aixecàvem amb la bona notícia
que no hi havia cap grup escolar confinat, en poques hores va canviar. 
Avui hi ha dos grups confinats als centres educatius. 
Això no vol dir cap focus, però estem en una zona amb un rati alt de contagis. Cal ser
molt curosos i complir les mesures covid. 

14. Estem fotuts amb la pandèmia a Roses, tenim molts afectats Montse??

» Les dades que tenim són les de l´àrea bàsica de salut, que comprén també Castelló d
´enpúries. Costa molt saber dades exactes. L´acumulat d´aquesta setmana passada
són 70 positius. 
Però repeteixo, estem en zona d´alt contagi, per tant, molta cura.

15. Montse és possible que cada vegada hi hagi menys Mossos a la nostra
comissaria de Roses. és una percepció, sense discutir la bona feina que fan,
però trobo a faltar més presència al carrer. potser abarquen massa municipis?
Estel

» És cert. Fa uns anys a l´àrea bàsica de Roses (que també dona servei a d´altres
pobles) hi havia al voltant d´uns 100 efectius. Aquest passat estiu comptàven amb un
15% menys (crec recordar). 
Les causes són diverses (ho explicaríen millor des d´Interior), però el fet de no haver
fet promocions durant anys és, segurament, el principal motiu. 

16. Com serà el pressupost que prepareu pel 2020? estarà molt condicionat per
la pandèmia i cauran les inversions?

» Sí, està condicionat per la pandèmia. L´àrea d´Acció social augmenta la voltant del
30% i baixen altres àrees com festes (recordar que la despesa de carnaval passa
íntegra a acció social). 
Les inversions no decauen. Si com sembla no serà d´obligat compliment la regla de la
despesa ni l´estabilitat pressupostària, es podràn incorporar romanents per a fer
inversions, cobrir d´altres despeses que viguin extraordinàriament o fer bonificacions.
Treure obres a licitació pública crec que és bo, és donar feina.

17. Bon dia. Som la família Sánchez Ferrer. Hem d'anar sovint a l'Hospital de
Figueres i travessar Figueres, segons quins dies i a quines hores, no és gens
fàcil. Com pot ser que un hspoital de referència estigui en el costat contrari al
dels nuclis polacionals més importants de la nostra comarca? Fa falta una
millora d'accessos, inclús per a les ambulàncies d'urgències. Agraïda per la
seva resposta.

» Els diferents governs de Roses sempre s´han fet seva aquesta demanda. Rocordo l
´oposició que vam manifestar quan es va fer l´estació de l´Ave. 
Per altra banda, em consta que hi ha un projecte de vial que permetria l´accés a la
banda Oest de la ciutat sense haver de travessarla, però fa temps que no en tenim
notícia. 

18. És veritat que no hi haurà ni pastorets ni rua de Reis? Sara

» Fer els Pastorests no és possible perquè no poden complir les mesures covid. No
poden demostrar que són unitat de convivència. No són grup de treball estable. 
Pel que fa a la rua, l´ajuntament està esperant les pautes del Procicat, però el que és
segur és que els Reis arribaràn a Roses.

19. Senyora Mindan , pregunto des del desconeixement. Soc sensible amb els
animals., Tenia entès que es feia una protectora nova a tocar l'abocador
comarcal però ara diuen que no. Es farà? seria molt necessària! Neus

» La construcció de la protectora s´ha retrassat per motius urbanístics, però un cop
resolts, es licitarà i executarà pel consell Comarcal de l´Alt Empordà. 

20. Sense menysprear les ultimes campanyes publicitàries patrocinades pel
ajuntament tipus “el gelat gratuït” o “els vermuts a Roses” , contempla
l’ajuntament la creació de un plan contundent de mesures de tipus fiscal (com
per exemple la supressió de tasses o baixades del tipus impositiu del IBI), per
ajudar a suportar la davallada d’ingressos que estan patint pel tema COVID les
empreses que directe o indirectament viuen del sector turístic ? .Gracies.
Narcis

» Aquest any ja s´ha fet una rebaixa important (si obren tot l´any un 80% menys, si
és de temporada un 60% de reducció) a la taxa d´ocupació de la via pública, no s´ha
cobrat la taxa d´escombreries a tots els locals que van tancar per l´estat d´alarma i
també s´ha bonificat la taxa de les ocupacions de platges i del mercat de la roba. 
La baixada general de l´Ibi no està prevista en el proper pressupost i cal dir que la llei
no permet ferho només a una part d´unitats impositives. 
Per altra banda, no hi ha hagut ple d´aprovació d´ordenances fiscals, precisament
perquè es congelen (tot i l´increment de cànon de 250.000€ d´escombraries, d´aigua
i d´altres), totes les taxes i impostos. 
Per l´any que ve es seguiran fent campanyes per a dinamitzar comerç i restauració i
les bonificacions que es considerin necessàries.

21. FINAL. Fins aquí arriba l'entrevista d'avui amb l'Alcaldessa de Roses.
Gràcies a tothom per la vostra participació. Gràcies Montse, fins a la pròxima
trobada.

» Moltes gràcies a tothom i si us plau, cal prendre consciència de la greu situació en la
que estem. 
Les mesures, mà, distància, mascareta (i ben posada...) són més necessàries que mai. 
Salut per a tothom!!!
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El fons marí del litoral rosinc
pateix les «conseqüencies de
l'incivisme»
El Club Badia de Roses va retirar més de quatre-cents residus entre el Segon Moll i la
platja

SÒNIA DUÑACH  19.10.2020 | 19:18

El club Badia de Roses organitza, cada any, una
neteja del fons marí de la costa
empordanesa. Enguany, i respectant les
mesures Covid, l'equip de bussejadors va retirar
els residus de la zona de la platja dels Palangrers
de Roses, retirant 190 quilos de residus molls,
una dada que respon a la xifra habitual que
oscil·la entre els 150 i 200 quilos. Lluís
Masblanch, president del club, explica que enguany
«s'han trobat residus pneumàtics de cotxe a vint
metres de la platja, i principalment residus de pescadors, els objectes típics en un espigó de pesca,
però també tanques de plàstic de l'Ajuntament». Amb l'equip, l'enginyer Jordi Ramajo, va fer el
seguiment per la web del projecte Litterati, un espai de comptabilització de residus extrets de la
natura.  En aquest cas van ser 415 residus entre plàstics (214), vidre (97), metalls (26), alumini (23),
tèxtils (23), niló (22) i material divers. Principalment extrets al segon moll.

Aquesta ha sigut una de les moltes actuacions que el Club ha fet per netejar el fons marí. Masblanch
explica que uns fa anys van actuar entre els dos espigons, a la zona on amarren els catamarans a
l'estiu, i «vam treure cinc bosses de pals de gelats, compreses, bosses...», el president apunta cap a
una «manca de consciència i civisme».

La resta de la badia de Roses

Segons Masblanch, fent submarinisme es pot veure que les platges estan força netes «perquè la
mateixa naturalesa s'encarrega de treure-ho fora en un temporal», però a dins de mar «trobem residus
procedents de l'activitat humana». Residus que en alguna ocasió han sorprès l'equip, ja que «ens hem
arribat a trobar una moto a cinquanta metres de fondària prop de Cadaqués, o un cotxe prop de la
Pelosa».

Tot i això, pel que fa als plàstics, el president remarca que «la tramuntana tampoc hi ajuda, i tot va a
parar al mar», però així i tot confessa que pràcticament tots els residus que extreuen del fons
marí «són procedents de l ' incivisme de les persones».

Cal, doncs, una sensibilització més gran de la població perquè «allà on cau un plàstic, tot el que està a
sota mor. En els plàstics flotants, s'hi enreden els peixos, tortugues o cetacis, i també se'l mengen. Per
exemple, el porexpan, els peixos se'l mengen, i al final, ho consumim nosaltres», lamenta Masblanch.

Més informació

Montse Mindan: "El fiscal em sol·licita un any d'inhabilitació i 3.240 euros de multa".

Els nostres lectors entrevisten l'alcaldessa de Roses, Montse Mindan, aquest dimecres.

Roses inicia els treballs de poda d'arbrat urbà .
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Reprenen les accions de promoció
del projecte BiciTransCat
Aquest octubre s'ha realitzat el "Press Trip" comarcal ajornat per la Covid-19

EMPORDA.INFO  21.10.2020 | 13:18

El passat 7 i 8 d'octubre, es va realitzar un Press
Trip comarcal amb vista a reactivar, en la mesura
del possible, les accions de promoció del projecte
BiciTransCat. Aquesta acció promocional estava
programada pel mes de juliol, però a causa de les
mesures preventives contra la Covid-19
adoptades a Figueres i Vilafant, es va haver de
cancel·lar per precaució. Aquest mes d'octubre ha
estat possible acomplir l'actuació, tot i que en una
versió més reduïda de la prevista inicialment.

Els periodistes presents a la comarca van ser tres:
Isabelle Forget de Bilbo Mag,  Nicolas Laffont de Ràdio Lengadòc i  Ma WebTV i  Saliha
Hadj-Djilan de le Petit Futé i  TourMag. Van arribar a la tarda a l'estació del TAV amb el tren
procedent de París i d'aquí, se'ls va traslladar al municipi de Castelló d'Empúries per iniciar les
visites. En primer lloc, van anar als Aiguamolls de l 'Empordà on van poder observar els nombrosos
ocells que habiten en aquest espai a la tardor. Tot seguit, van visitar la vil·la medieval de Castelló
d'Empúries, per acabar el dia amb un sopar als canals d'Empuriabrava. L'endemà matí, els periodistes
van poder fer una visita guiada a la ciutat de Figueres, abans de tornar cap a França en tren.

Amb aquest Press Trip, es vol promocionar la comarca entre els turistes procedents del sud de França,
i fer valdre el tren d'alta velocitat i l'estació del TAV de Figueres – Vilafant com a porta d'entrada a l'Alt
Empordà des de França. Donades les circumstàncies actuals, també s'ha volgut contrarestar la visió
que es té des del país veí sobre la situació actual al nostre territori i, mostrar als turistes francesos,
que l'Empordà és un destí segur per viatjar.

Pel que fa a la resta d'accions de promoció presencials previstes per aquesta tardor, de moment no
estan programades. En la mesura del possible, les accions que es puguin dur a terme en línia, es
realitzaran en aquest format. Per exemple, estan previstos al llarg del 2021 cursos per al sector
empresarial o workshops per a tècnics del sector turístic. Per altra banda, s'incrementaran els
esforços en l'edició de material i els estudis de la mobilitat de la comarca.

De cara a la primavera, es manté la realització d'una Fam Trip amb els Tour Operadors interessats
en obrir mercat a l 'Empordà en l 'àmbit del cicloturisme. Aquest Fam Trip estava previst per a la
primavera del 2020, i la seva reprogramació, depenia de les perspectives econòmiques dels respectius
Tour Operadors. Aquests han expressat la voluntat de continuar programant paquets turístics en la
nostra comarca.

Pel que fa al desenvolupament de la via pedalable, per aquest mes d'octubre està prevista la
finalització de les obres del carril bici de Roses.

El projecte BiciTransCat ha estat cofinançat en un 65 % pel Fons Europeu de Desenvolupament
Regional (FEDER) a través d'Interreg V-A Espanya, França, Andorra (POCTEFA 2014-2020). L'objectiu
de POCTEFA és el de reforçar la integració econòmica i social de la zona fronterera Espanya-França-
Andorra. L'ajuda se centra en el desenvolupament d'activitats econòmiques, socials i mediambientals
transfrontereres, a través d'estratègies conjuntes a favor del desenvolupament territorial sostenible.
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EMPORDA.INFO  21.10.2020 | 13:18
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El Teatre Municipal acollirà al 4ª
donació de sang a Roses d’aquest 2020
 21/10/2020

Per mesures de seguretat a causa de la Covid-19 es recomana reservar hora per
fer la donació de sang

El Teatre Municipal de Roses acollirà aquest proper dissabte, 24 d’octubre, la que
serà la quarta donació de sang d’aquest any 2020 a la Vila.  Una jornada solidària
organitzada pel Banc de Sang i Teixits, única entitat responsable de subministrar
sang i hemo-derivats a tots els centres sanitaris, públics i privats, de Catalunya, així
com de vetllar per mantenir uns estocs estables de sang durant tot l’any.

Per disposar sempre de sang suficient i segura, cal que la donació de sang
l’incorporem com un hàbit a la nostra vida i com una forma de participació cívica en
la societat.

L’horari de la jornada de donació al Teatre Municipal serà de 10 a 14 i de 16 a 20:30
hores.

Cal reservar hora

Donada la situació actual d’estat d’alarma a causa del coronavirus es recomana que
els donants reservin hora des del web donarsang.gencat.cat. Amb la reserva
s’eviten possibles aglomeracions de gent alhora que s’eviten esperes en una època
on, tot i la situació d’emergència per la COVID-19, la ciutadania està responent molt
bé a la necessitat de donar sang.

Tags: A Roses, Alt Empordà, Associació de Donants de Sang, Badia de Roses, Banc de Sang i Teixits, Cap de
Creus, Casa del Mar, Catalunya, Costa Brava, Donació de sang, Empordà, Girona, Roses, Vila de Roses
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El taller “Petits Grans Arquitectes” és la
nova proposta per continuar ‘Aprenent
Jugant’ a Roses
 21/10/2020

“Petits Grans Arquitectes” és el pròxim taller del programa 'Aprenem Jugant' a Roses

El taller es desenvoluparà al llarg del matí d’aquest proper dissabte, de 10 a 12
hores, a l’Escola Narcís Monturiol de Roses

Les activitats del programa Aprenem Jugant impulsat pel Departament
d’Ensenyament de l’Ajuntament de Roses, continuen el proper dissabte 24 d’octubre
amb una proposta oberta al públic familiar, que no cal inscripció prèvia, i que
permetrà els participants jugar a ser arquitectes i construir gratacels gegants, ponts,
viaductes… en el taller de construccions gegants.

L’activitat es desenvoluparà al llarg del matí, de 10 a 12 h, i és l’únic taller del
programa que no requereix inscripció prèvia. Està oberta a la participació de tota la
família i al llarg de tot el matí es tindran en compte les mesures sanitàries i de
prevenció necessàries: control d’aforament, espais habilitats i separats per unitats
familiars, desinfecció d’espais i peces entre una família i una altra, ús de mascaretes
i de gels hidroalcòholics.

L’activitat es realitzarà a l’Escola Narcís Monturiol i, si el bon temps ho permet,
tindrà lloc a la pista exterior del centre.

Mascareta obligatòria 

A totes les activitats del programa Aprenem Jugant, la mascareta serà obligatòria a
partir dels 6 anys i els pares, mares o tutors hauran de signar declaracions de
responsabilitat abans de l’inici. Les activitats hauran de complir la normativa de
nombre de participants establerta en cada moment.
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Tweet

HOME ACTIVITATS ROSES JORNADA DE DONACIÓ DE SANG A ROSES

El proper dissabte, 24 d’octubre, el Teatre Munipal de Roses acull una nova

campanya de donació de sang. Les extraccions es realitzaran al matí i a la

tarda, en horari de 10 a 14 h i de 16 a 20.30 h. És necessari reservar hora

prèviament a donarsang.gencat.cat, o bé per whatsapp al número 677 07 17

56.

Donar sang és ben senzill: uns minuts dedicats a l’extracció, un descans i un

petit refrigeri. Poden donar sang totes les persones majors de 18 anys i amb

un pes superior als 50 quilos. En el moment de l’extracció cal portar un

document identificatiu oficial i no anar en dejú.
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El proper dissabte, 24 d’octubre, el Teatre Munipal de Roses acull una nova

campanya de donació de sang. Les extraccions es realitzaran al matí i a la
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HOME ROSES MEDI AMBIENT ROSES INICIA ELS TREBALLS DE PODA D’ARBRAT URBÀ

L’empresa municipal Rosersa acaba d’iniciar els treballs de poda d’arbres a

Roses, tasques que s’allargaran fins al proper mes de gener i que suposaran

la poda d’un total de 832 arbres al municipi. Els treballs segueixen el Pla de

poda d’arbrat elaborat que estableix els criteris a seguir d’acord a les

característiques de cada espècie, a més de millorar la gestió del servei i

reduir els costos que s’hi destinen.

Els treballs de poda que es realitzen periòdicament a Roses responen a

diferents motius i necessitats de l’arbrat i a la seva cura perquè aquests

estiguin sans, evitant podes agressives que afectin el seu vigor i

vulnerabilitat a patir plagues o malalties. La permet també adaptar el

fullatge a la forma més adient i a millorar la seguretat a la via pública, ja que

s’eliminen branques seques i esqueixades o aquelles que afecten edificis,

trànsit o senyalització.

Un altra funció és la d’evitar la presència d’estornells en el fullatge i els

problemes de seguretat que aquests comporten a la vialitat i seguretat

(excrements i superfícies lliscants per a vianants, motos, etc). Després

d’estudiar l’estat de l’arbrat urbà, no obstant, els plataners situats a la Riera

Ginjolers amb Gran Via, a la plaça Frederic Rahola, a la plaça Empordà i a

l’entorn del mercat municipal, no es podaran enguany per preservar la seva

salut. En aquests casos, s’instal·laran inhibidors acústics que imiten el so

d’ocells depredadors per evitar la presència d’estornells. Estaran en

funcionament cap a la tarda-capvespre i s’apagaran a la nit, per no causar

molèsties als veïns.

Els treballs que es realitzen són de dues tipologies. D’una banda, la poda

d’espècies de port gran (gran format), que requereixen l’ús d’elevador,

s’acaben d’iniciar i s’allargaran fins a finals de desembre. Els arbres de

dimensions més petites es podaran entre novembre i gener i es realitzen

amb escala. A més, es realitza també la poda i retirada de dàtils i nius de

cotorres d’aproximadament 300 palmeres.

Tots els treballs es fan amb recursos de Rosersa, tant pel que fa a

maquinària (elevadors de 12 i 16 m, tisores mecàniques, etc), com a personal,

destinant-se dos equips amb un total de 5 treballadors per a aquestes

tasques. Hi ha una sèrie d’arbres que per les seves característiques o

ubicació no es poden podar amb els aparells elevadors, feines per a les

quals es contracta una empresa especialitzada en treballs de poda

mitjançant trepa.
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Èxit de participació en el programa “Aprenem
Jugant” de Roses
21 d'Octubre de 2020

Roses.- El passat dissabte va tenir lloc la primera de les activitats del programa
“Aprenem Jugant” organitzat per l’Àrea d’Ensenyament de l’Ajuntament de Roses,
consistent en un taller de panallets que va obtenir una molt bona valoració per
part dels participants en acabar l’activitat.

Aquest programa es basa en oferir un aprenentatge basat en l’experimentació i la
diversió.
En el taller de panellets de dissabte van participar un total de 24 nens i nenes en
dos torns. El regidor d’Ensenyament, Marc Danés, fa una molt bona valoració
d’aquest inici del programa: “estem molt contents de la participació i la valoració
feta pels participants, que van gaudir d’allò més fent panellets. Enguany, a l’Aprenem
Jugant hem tingut una inscripció molt alta i hem hagut de fer sorteig a quasi totes les
activitats. Esperem que els propers dissabtes seguim amb aquesta bona valoració,
tant dels participants com dels seus familiars“.
D’aquesta manera, el programa educatiu es reprèn després que les activitats
programades la passada primavera s’haguessin de suspendre amb motiu de la
irrupció de la pandèmia de la Covid19. Tal i com es va fer dissabte, tots els tallers
s’han adaptat als criteris de prevenció anticovid marcats en l’àmbit de les activitats
de lleure educatives/formatives per la Generalitat de Catalunya.
El programa d’aquesta tardor reuneix un total d’onze activitats que recorren
diferents temàtiques i experimentacions. Tallers d’art i ciència, de construcció a
gran escala, de geometria amb el sistema Zometool, d’electricitat,
d’experimentació dels sentits, o d’elaboració d’un llibre tridimensional, són alguns
dels tallers que s’impartiran per a alumnes des de P3 fins a 3r d’ESO, d’acord als
seus interessos i capacitats.
Les activitats, formulades des de l’educació no formal, s’adrecen a interessar i
divertir els alumnes, però també a crear un àmbit educatiu integrat per famílies,
escola i entorn, motiu pel qual algunes de les activitats s’obren també als pares i
mares que vulguin acompanyar els seus fills en aquesta experiència. Totes els
tallers impartits són dinamitzats per professionals, entitats o empreses
especialitzades en cadascuna de les matèries i es divideixen en funció de les
franges d’edat, atenent les característiques i necessitats de cada grup.

Arxivat com a: Alt Empordà, Serveis, Societat
Etiquetat com a: ajuntament de Roses, Alt Empordà, educacio, ensenyament, formació,
infants, jocs, projecte, serveis, societat, tallers
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Roses.- El passat dissabte va tenir lloc la primera de les activitats del programa
“Aprenem Jugant” organitzat per l’Àrea d’Ensenyament de l’Ajuntament de Roses,
consistent en un taller de panallets que va obtenir una molt bona valoració per
part dels participants en acabar l’activitat.

Aquest programa es basa en oferir un aprenentatge basat en l’experimentació i la
diversió.
En el taller de panellets de dissabte van participar un total de 24 nens i nenes en
dos torns. El regidor d’Ensenyament, Marc Danés, fa una molt bona valoració
d’aquest inici del programa: “estem molt contents de la participació i la valoració
feta pels participants, que van gaudir d’allò més fent panellets. Enguany, a l’Aprenem
Jugant hem tingut una inscripció molt alta i hem hagut de fer sorteig a quasi totes les
activitats. Esperem que els propers dissabtes seguim amb aquesta bona valoració,
tant dels participants com dels seus familiars“.
D’aquesta manera, el programa educatiu es reprèn després que les activitats
programades la passada primavera s’haguessin de suspendre amb motiu de la
irrupció de la pandèmia de la Covid19. Tal i com es va fer dissabte, tots els tallers
s’han adaptat als criteris de prevenció anticovid marcats en l’àmbit de les activitats
de lleure educatives/formatives per la Generalitat de Catalunya.
El programa d’aquesta tardor reuneix un total d’onze activitats que recorren
diferents temàtiques i experimentacions. Tallers d’art i ciència, de construcció a
gran escala, de geometria amb el sistema Zometool, d’electricitat,
d’experimentació dels sentits, o d’elaboració d’un llibre tridimensional, són alguns
dels tallers que s’impartiran per a alumnes des de P3 fins a 3r d’ESO, d’acord als
seus interessos i capacitats.
Les activitats, formulades des de l’educació no formal, s’adrecen a interessar i
divertir els alumnes, però també a crear un àmbit educatiu integrat per famílies,
escola i entorn, motiu pel qual algunes de les activitats s’obren també als pares i
mares que vulguin acompanyar els seus fills en aquesta experiència. Totes els
tallers impartits són dinamitzats per professionals, entitats o empreses
especialitzades en cadascuna de les matèries i es divideixen en funció de les
franges d’edat, atenent les característiques i necessitats de cada grup.
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Roses, Castelló d’Empúries/Empuriabrava, Sant Pere Pescador y l’Escala están arropadas
por los 60 kms de playas y calas de una fascinante bahía mediterránea, integrada desde
2012 en el selecto Club de Bahías más bellas del mundo (unas cuarenta).

   Un escenario natural ideal para un otoño de salud y bienestar, combinado con el descubrimiento
de bienes culturales de diferentes épocas, tres parques naturales y una gastronomía de
proximidad, sana y equilibrada. ¿Preparados para sentir intensamente la bahía de Roses?  

     Apenas unos 40 kms por carretera separan Roses de l’Escala, límites septentrional y
meridional de una bahía amplísima y tranquila que abraza al Mediterráneo protegiendo sus
plácidas aguas. La puerta de entrada a la península ibérica de dos grandes civilizaciones de la
Edad Antigua, en el primer milenio a.C.: la griega y la romana.

     El hecho de contar con nada menos que 60 kms de costa –45 kms de playas y 15 kms de
calas– situó a la bahía de Roses como un referente veraniego de la Costa Brava para los
amantes del turismo de ‘sol y playa’. Pero tan majestuoso escenario natural no podía limitarse al
trimestre estival. De ahí que Roses, Castelló d’Empúries, Sant Pere Pescador y l’Escala se hayan
unido para poner en valor su nexo de unión con 4 experiencias otoñales –‘Siente la bahía’–
basadas en la salud y el bienestar.

Sant Pere Pescador es la única parte de la costa de la Costa Brava con 6 km. de dunas de arena
virgen y playas de arena . Por su gran extensión, esta playa ofrece condiciones ideales para
la práctica de deportes acuáticos 

El sábado 7 de noviembre abrirá el ciclo l’Escala con ‘Mindfulness en la naturaleza’, de 17.00 a
18.00 h; sonido y contemplación del paisaje desde la playa del Pedrigolet. El sábado 14 será Sant
Pere Pescador quien proponga ‘Yoga de la felicidad’, de 12.00 a 13.30 h; una variante del yoga,
física y amena, para potenciar las actidudes positivas, en la playa de Can Martinet. El sábado 21,
Castelló d’Empúries/Empuriabrava ofrecerán un ‘Taller sensorial de naturaleza’, de 10.00 a
11.30 h; un taller de bienestar y conciencia de la naturaleza, en la zona picnic de Aqualia. Y
cerrará el ciclo Roses, el sábado 28, con una sesión de ‘Qi Gong’, de 12.00 a 13.30 h; una práctica
de movimiento consciente, de origen oriental, dirigida a la armonía y la relajación del cuerpo y la
mente, en su Ciudadela.

     Todas estas citas son gratuitas y están pensadas para grupos reducidos, siguiendo todas las
recomendaciones de seguridad. Pero, debido a su aforo limitado, es necesario hacer reserva
previa en turisme@lescala.cat o llamando al teléfono 972.770.603.

     Estas actividades son solo la excusa perfecta para una escapada otoñal de salud y bienestar
a la bahía de Roses, una zona privilegiada de la Costa Brava donde aprovechar para descubrir y
disfrutar de sus otros muchos atractivos. 

Roses -Panorámica (desde Puig Rom)

     A nivel cultural, desde sus itinerarios megalíticos –con impresionantes dólmenes, como la
Creu d’en Cobertella, el más grande de Catalunya– a joyas arquitectónicas medievales, como la
Basílica de Santa María, en Castelló d’Empúries; las ruinas greco-romanas de Empúries, en
l’Escala; o la Ciudadela de Roses.

Castello de Empúries, Basilica de Santa Maria 

     En el ámbito de la naturealeza, la zona cuenta con tres parques naturales: Cap de Creus, cuya
puerta de entrada es Roses; Aiguamolls de l’Empordà, refugio de aves migratorias con
ecosistemas de rasgos marinos, como arenales y formaciones dunares; o el de Montgrí, Islas
Medas y Bajo Ter, con un litoral repleto de acantilados, valiosos fondos marinos y un
impresionante macizo montañoso coronado por un castillo.

Cabo de Creus, Roses

     Y como guinda gastronomica, disfrutar de una cocina mediterránea rica en pescados de la
bahía, fritos, verduras y fruta, que conforman una de las dietas más sanas y equilibradas. Por su
calidad y reconocimiento destacan las gambas de Roses, las anchoas de l’Escala (con técnicas de
elaboración artesanal de principios del siglo XX), las manzanas de Sant Pere Pescador o el pato
de corral y foie de Castelló d’Empúries.
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Nombre

Email

Enviar

Sin comentarios

Escribe tu comentario

No está permitido verter comentarios contrarios a
la ley o injuriantes. Nos reservamos el derecho a
eliminar los comentarios que consideremos fuera
de tema.

21/10/2020   Un otoño de salud y bienestar sintiendo la bahía de Roses
Superfície:100% Audiència:2287 Valoració:91€ 

http://www.vinosycaminos.com/texto-diario/mostrar/2130713/otono-salud-bienestar-sintiendo-bahia-roses



LOS SÁBADOS 7, 14, 21 Y 28 DE NOVIEMBRE

Un otoño de salud y bienestar sintiendo la bahía
de Roses
Archivado en: DESTINOS
Redacción | Miércoles,  21 de octubre de 2020, 20:09

Twittear

Más noticias en DESTINOS

Un otoño de salud y bienestar sintiendo la
bahía de Roses
Las cuatro localidades amparadas por la
bahía organizan actividades dedicadas al
cuerpo y la mente

Los Patios cordobeses también son para el
otoño
Mágicos rincones llenos de colorido
se despliegan durante estos
meses ante nuestros ojos 

Cinco villas para disfrutar de un "Samaín de
relax"

Legal Cookies Contacta con nosotros ¿Quiénes somos?
redaccion@vinosycaminos.com Copyright © 2017 Vinos y Caminos
Powered by Bigpress CMS



Portada

Vinos

DESTINOS

GASTRONOMÍA

CULTURA

Paisajes de Leyenda

ENTREVISTAS

CRUCEROS

HOTELES

NOTICIERO

ESPECIALES

MISCELÁNEOS

CRUCE DE CAMINOS

OPINIÓN

PORTADA VINOS DESTINOS GASTRONOMÍA CULTURA PAISAJES DE LEYENDA ENTREVISTAS

CRUCEROS HOTELES NOTICIERO ESPECIALES MISCELÁNEOS CRUCE DE CAMINOS OPINIÓN

Roses, Castelló d’Empúries/Empuriabrava, Sant Pere Pescador y l’Escala están arropadas
por los 60 kms de playas y calas de una fascinante bahía mediterránea, integrada desde
2012 en el selecto Club de Bahías más bellas del mundo (unas cuarenta).

   Un escenario natural ideal para un otoño de salud y bienestar, combinado con el descubrimiento
de bienes culturales de diferentes épocas, tres parques naturales y una gastronomía de
proximidad, sana y equilibrada. ¿Preparados para sentir intensamente la bahía de Roses?  

     Apenas unos 40 kms por carretera separan Roses de l’Escala, límites septentrional y
meridional de una bahía amplísima y tranquila que abraza al Mediterráneo protegiendo sus
plácidas aguas. La puerta de entrada a la península ibérica de dos grandes civilizaciones de la
Edad Antigua, en el primer milenio a.C.: la griega y la romana.

     El hecho de contar con nada menos que 60 kms de costa –45 kms de playas y 15 kms de
calas– situó a la bahía de Roses como un referente veraniego de la Costa Brava para los
amantes del turismo de ‘sol y playa’. Pero tan majestuoso escenario natural no podía limitarse al
trimestre estival. De ahí que Roses, Castelló d’Empúries, Sant Pere Pescador y l’Escala se hayan
unido para poner en valor su nexo de unión con 4 experiencias otoñales –‘Siente la bahía’–
basadas en la salud y el bienestar.

Sant Pere Pescador es la única parte de la costa de la Costa Brava con 6 km. de dunas de arena
virgen y playas de arena . Por su gran extensión, esta playa ofrece condiciones ideales para
la práctica de deportes acuáticos 

El sábado 7 de noviembre abrirá el ciclo l’Escala con ‘Mindfulness en la naturaleza’, de 17.00 a
18.00 h; sonido y contemplación del paisaje desde la playa del Pedrigolet. El sábado 14 será Sant
Pere Pescador quien proponga ‘Yoga de la felicidad’, de 12.00 a 13.30 h; una variante del yoga,
física y amena, para potenciar las actidudes positivas, en la playa de Can Martinet. El sábado 21,
Castelló d’Empúries/Empuriabrava ofrecerán un ‘Taller sensorial de naturaleza’, de 10.00 a
11.30 h; un taller de bienestar y conciencia de la naturaleza, en la zona picnic de Aqualia. Y
cerrará el ciclo Roses, el sábado 28, con una sesión de ‘Qi Gong’, de 12.00 a 13.30 h; una práctica
de movimiento consciente, de origen oriental, dirigida a la armonía y la relajación del cuerpo y la
mente, en su Ciudadela.

     Todas estas citas son gratuitas y están pensadas para grupos reducidos, siguiendo todas las
recomendaciones de seguridad. Pero, debido a su aforo limitado, es necesario hacer reserva
previa en turisme@lescala.cat o llamando al teléfono 972.770.603.

     Estas actividades son solo la excusa perfecta para una escapada otoñal de salud y bienestar
a la bahía de Roses, una zona privilegiada de la Costa Brava donde aprovechar para descubrir y
disfrutar de sus otros muchos atractivos. 

Roses -Panorámica (desde Puig Rom)

     A nivel cultural, desde sus itinerarios megalíticos –con impresionantes dólmenes, como la
Creu d’en Cobertella, el más grande de Catalunya– a joyas arquitectónicas medievales, como la
Basílica de Santa María, en Castelló d’Empúries; las ruinas greco-romanas de Empúries, en
l’Escala; o la Ciudadela de Roses.

Castello de Empúries, Basilica de Santa Maria 

     En el ámbito de la naturealeza, la zona cuenta con tres parques naturales: Cap de Creus, cuya
puerta de entrada es Roses; Aiguamolls de l’Empordà, refugio de aves migratorias con
ecosistemas de rasgos marinos, como arenales y formaciones dunares; o el de Montgrí, Islas
Medas y Bajo Ter, con un litoral repleto de acantilados, valiosos fondos marinos y un
impresionante macizo montañoso coronado por un castillo.

Cabo de Creus, Roses

     Y como guinda gastronomica, disfrutar de una cocina mediterránea rica en pescados de la
bahía, fritos, verduras y fruta, que conforman una de las dietas más sanas y equilibradas. Por su
calidad y reconocimiento destacan las gambas de Roses, las anchoas de l’Escala (con técnicas de
elaboración artesanal de principios del siglo XX), las manzanas de Sant Pere Pescador o el pato
de corral y foie de Castelló d’Empúries.
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Roses, Castelló d’Empúries/Empuriabrava, Sant Pere Pescador y l’Escala están arropadas
por los 60 kms de playas y calas de una fascinante bahía mediterránea, integrada desde
2012 en el selecto Club de Bahías más bellas del mundo (unas cuarenta).

   Un escenario natural ideal para un otoño de salud y bienestar, combinado con el descubrimiento
de bienes culturales de diferentes épocas, tres parques naturales y una gastronomía de
proximidad, sana y equilibrada. ¿Preparados para sentir intensamente la bahía de Roses?  

     Apenas unos 40 kms por carretera separan Roses de l’Escala, límites septentrional y
meridional de una bahía amplísima y tranquila que abraza al Mediterráneo protegiendo sus
plácidas aguas. La puerta de entrada a la península ibérica de dos grandes civilizaciones de la
Edad Antigua, en el primer milenio a.C.: la griega y la romana.

     El hecho de contar con nada menos que 60 kms de costa –45 kms de playas y 15 kms de
calas– situó a la bahía de Roses como un referente veraniego de la Costa Brava para los
amantes del turismo de ‘sol y playa’. Pero tan majestuoso escenario natural no podía limitarse al
trimestre estival. De ahí que Roses, Castelló d’Empúries, Sant Pere Pescador y l’Escala se hayan
unido para poner en valor su nexo de unión con 4 experiencias otoñales –‘Siente la bahía’–
basadas en la salud y el bienestar.

Sant Pere Pescador es la única parte de la costa de la Costa Brava con 6 km. de dunas de arena
virgen y playas de arena . Por su gran extensión, esta playa ofrece condiciones ideales para
la práctica de deportes acuáticos 

El sábado 7 de noviembre abrirá el ciclo l’Escala con ‘Mindfulness en la naturaleza’, de 17.00 a
18.00 h; sonido y contemplación del paisaje desde la playa del Pedrigolet. El sábado 14 será Sant
Pere Pescador quien proponga ‘Yoga de la felicidad’, de 12.00 a 13.30 h; una variante del yoga,
física y amena, para potenciar las actidudes positivas, en la playa de Can Martinet. El sábado 21,
Castelló d’Empúries/Empuriabrava ofrecerán un ‘Taller sensorial de naturaleza’, de 10.00 a
11.30 h; un taller de bienestar y conciencia de la naturaleza, en la zona picnic de Aqualia. Y
cerrará el ciclo Roses, el sábado 28, con una sesión de ‘Qi Gong’, de 12.00 a 13.30 h; una práctica
de movimiento consciente, de origen oriental, dirigida a la armonía y la relajación del cuerpo y la
mente, en su Ciudadela.

     Todas estas citas son gratuitas y están pensadas para grupos reducidos, siguiendo todas las
recomendaciones de seguridad. Pero, debido a su aforo limitado, es necesario hacer reserva
previa en turisme@lescala.cat o llamando al teléfono 972.770.603.

     Estas actividades son solo la excusa perfecta para una escapada otoñal de salud y bienestar
a la bahía de Roses, una zona privilegiada de la Costa Brava donde aprovechar para descubrir y
disfrutar de sus otros muchos atractivos. 

Roses -Panorámica (desde Puig Rom)

     A nivel cultural, desde sus itinerarios megalíticos –con impresionantes dólmenes, como la
Creu d’en Cobertella, el más grande de Catalunya– a joyas arquitectónicas medievales, como la
Basílica de Santa María, en Castelló d’Empúries; las ruinas greco-romanas de Empúries, en
l’Escala; o la Ciudadela de Roses.

Castello de Empúries, Basilica de Santa Maria 

     En el ámbito de la naturealeza, la zona cuenta con tres parques naturales: Cap de Creus, cuya
puerta de entrada es Roses; Aiguamolls de l’Empordà, refugio de aves migratorias con
ecosistemas de rasgos marinos, como arenales y formaciones dunares; o el de Montgrí, Islas
Medas y Bajo Ter, con un litoral repleto de acantilados, valiosos fondos marinos y un
impresionante macizo montañoso coronado por un castillo.

Cabo de Creus, Roses

     Y como guinda gastronomica, disfrutar de una cocina mediterránea rica en pescados de la
bahía, fritos, verduras y fruta, que conforman una de las dietas más sanas y equilibradas. Por su
calidad y reconocimiento destacan las gambas de Roses, las anchoas de l’Escala (con técnicas de
elaboración artesanal de principios del siglo XX), las manzanas de Sant Pere Pescador o el pato
de corral y foie de Castelló d’Empúries.
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